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Visita presidencial
Sant Adrià.- 

El President de la 
Generalitat de Catalunya 
va dur a terme aquest 24 
de juliol la seva primera 
visita a Sant Adrià. A 
la Casa de la Vila es va 
reunir amb l’alcalde, Joan 

Callau, i altres membres 
de l’equip de govern 
municipal en la qual es 
van tractar els principals 
reptes de la ciutat. Qües-
tions com la implicació 
de la Generalitat per-
què les Tres Xemeneies 

esdevinguin un centre 
d’innovació i desenvolu-
pament socioeconòmic 
o la reclamació de les 
aportacions a l’escola 
bressol i l’Escola de Mú-
sica, parades des de fa 
anys. Pág. 4. 

El deute del 
consistori liquidat

Sant Adrià.- El Con-
sorci del Besòs organit-
za una exposició de fo-
tografies de Manuel La-
guillo, “Besòs 2017: un 
aixecament fotogràfic”, 
que es pot veure a la 
llera del Besòs fins el 
15 de setembre. Pàg.6.

Fotografies de 
gran tamany

Sant Adrià.- En el 
ple de juny es va apro-
var una transferència 
d’1 milió d’euros pro-
cedent del superàvit 
d’anys anteriors per 
amortitzar el deute pen-
dent de l’Ajuntament. 
Pàg.5.

Els cotxes tornaran 
a l’Avinguda 
Catalunya els 

dissabtes

Sant Adrià.- 
Aquest mes de juliol 

es posaran en marxa 
canvis en el pla de mo-
bilitat de l’entorn de la 
plaça del Mercat. Després 
d’un temps de prova, 
l’Ajuntament ha recollit i 
valorat les peticions que 
han fet veïns i comer-
ciants i modificarà els 
dies d’aplicació del pla 
“Vianants, ho som tots”, 

que seran els diumenges 
i festius.

A partir del 22 de juliol, 
l’avinguda de Catalunya 
i l’entorn de la plaça del 
Mercat es reservaran als 
vianants els diumenges i 
els dies de festa. Els dis-
sabtes, a partir del 21 de 
juliol, es podrà circular per 
l’avinguda de Catalunya 
i pels carrers Josep Pons 
i Miquel Servet i aparcar 

gratuïtament a la zona bla-
va d’aquestes vies. Tanma-
teix, no es permetrà apar-
car al carrer de Ricart entre 
les 7.30 i les 21 h, amb 
l’objectiu de no concentrar 
més cotxes al centre.

El pla pilot, que es vs 
posar en marxa el desem-
bre de 2016, preveia la 
restricció de la circulació 
durant tot el cap de set-
mana. Pàg.7. 

Procés de 
participació

Sant Adrià.- La pro-
pera tardor començarà 
el procés de participa-
ció ciutadana sobre el 
Pla director urbanístic 
de les Tres Xemeneies, 
amb diverses sessions 
al Casal de Cultura 
adrianenc. Pàg.4.
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Opinió

Fuentes turbias: el trabajo vergonzoso

Cuando el viejo Bauman  advirtió sobre la 
alta probabilidad de que las clases me-
dias pudieran caer en la pobreza, nadie 
le daba crédito. Sin embargo no tardó 
en llegar esa angustia agobiante que 

los resortes de la globalización neoliberal quisieron 
ocultar para hacer ridícula su afirmación. Donde sí 
atinaron los indicadores es en la mejora sustancial de 
las clases poderosas, un abismo entre las rentas muy 
elevadas y aquellas extraordinariamente modestas, es 
decir: se extreman las diferencias sociales, o, dicho de 
otra manera, cada vez hay más personas y hogares 
por debajo del umbral de pobreza. 

No pocas veces se ha denunciado la situación del 
llamado empleo basura; trabajos explotadores, mal re-
munerados, que exceden las horas legales, con cober-
turas sanitarias inadecuadas, con precarios derechos 
laborales a los que acogerse…  Pero cuestionar el 
trabajo en tiempos de crisis parece un gran disparate, 
al menos eso es lo que se nos dice. La impunidad del 
saqueo y de la especulación de unos contrasta con 
los sectores más humildes. Hubo un tiempo que a los 
pobres se les colgaba… Se vieron obligados a quebrar 
la indolencia de los trabajadores desde su nacimiento 
con una suerte de trasferencia social y biológica que 
consistió en incrustar en las mentes de las personas 
normales, doctrinas económicas, jurídicas y morales 

para reprimir los pecados nacidos de la necesidad  con 
la violencia como hábito común y así dejarla registrada 
en la memoria colectiva. 

David Graeber, escribe en su libro Deuda, que mu-
chos empleos hoy son esencialmente inútiles, que 
no deberían de existir. Un trabajo vergonzoso es un 
empleo tan innecesario que incluso la persona que lo 
está ejerciendo así lo cree. Parece que proliferan más 
que nunca. La burocracia en el sector administrativo, 
los llamados mandos intermedios, la zona de confort 
bancaria… Gente que está ahí para dar a la gente 
trabajo que no es necesario, o para supervisar a la 
gente que no necesita supervisión. Le pides a alguien 
que llame a alguien para que a su vez llame a alguno, 
y así van ya tres empresas diferentes. Un sistema 
ineficaz creado con material público - privado, que 
supuestamente hace las cosas más eficientes.  Eso 
sí, son personajes tratados con dignidad y respeto, 
cobran bien, tienen buenas prestaciones; cuando hay 
quejas forman una comisión de investigación, fingen 
que no sabían lo que estaba sucediendo, aparentan 
que van a hacer algo sobre ello, reciben elogios por la 
cantidad de personal que despiden, que reducen, y a 
la que meten prisa. Sólo están ahí para lucirse.

Todo esto acaba desmoralizando. Hay depresión, an-
siedad,  esas enfermedades  psicosomáticas que in-
cluso empeoran por el hecho de que no se comprende 

qué motivos tenemos para andar tan disgustadas.

En el taller de las ciudades, donde antes hubo subur-
bios, las historias vividas desde abajo y que tanto ha 
costado levantarlas, muestran con dramática claridad 
la comedia humana de los que no llegan, mientras 
se sigue justificando que el trabajo es y debe ser 
penoso pues es un castigo de Dios que infringió a los 
hombres. Las mujeres lo tienen aún peor, un montón 
de tareas cuya meta es no hacer daño a nadie, sino 
todo lo contrario, cuidarnos.  Las mujeres que limpian 
baños tienen al menos la dignidad de saber que están 
haciendo algo beneficioso para los demás.

Detrás de todo se mueven esas ocupaciones para 
fantoches, para que se sientan bien con ellos mismos. 
Se sabe quiénes son y por dónde andan, aunque 
no se les ve. Los pocos que los distinguen, son los 
encargados de ponerlos ahí.

Francesc Reina Peral, pedagogo
més articles 

d’opinió:

Con los deberes por hacer

Llegan las vacaciones y, cuando pasen, comenzará un nuevo curso con aún algunos deberes por hacer. Uno de los temas que tenemos 
pendiente en Sant Adrià es, de nuevo, qué hacer con las tres chimeneas. En este terreno, al menos, las administraciones se han puesto las 
pilas y han trazado un proceso de participación ciudadana para dar voz a los que tendrán que convivir con el proyecto que finalmente se 
lleve a cabo. 32 hectáreas con grandes posibilidades en las que se enfrentan ideas de futuro como la ciudad que queremos: ¿un municipio 
con posibilidades económicas y laborales para todos o una urbe que mira al mar y que cuida sus espacios públicos? Las administraciones 

implicadas, con Generalitat de Catalunya y ayuntamientos a la cabeza, prometen recoger todas las aportaciones que se reciban durante este proceso 
participativo. Faltaría más, sino por qué vamos a preguntar a la ciudadanía si al final no escuchemos lo que nos dicen. Aunque, una cosa es escuchar 
y otra es hacer caso. Todo este tipo de iniciativas quedan muy bien delante de los medios y de los vecinos, pero al final en algunos casos las inten-
ciones se quedan en eso y no en realidad. Esperemos que esta vez sí nuestros dirigentes escuchen de veras a las personas que les han dado su 
confianza para ejercer su cargo. ¿Qué es lo mejor para esa parte de la ciudad? No lo sabemos. Lo más bonito sería convertir el espacio en algo que 
pudiera disfrutar toda la ciudadanía. 

Para el equipo de gobierno local, lo mejor sería convertirlo en un centro de innovación y desarrollo socioeconómico, signifique lo que signifique. Así se 
lo manifestó el alcalde de Sant Adrià, Joan Callau, al President de la Generalitat de Catalunya, Quim Torra, durante la visita del segundo a la Casa de 
la Vila adrianense. En dicha visita, eso sí, el tema principal fue el barrio de La Mina, sobre todo el edificio Venus. En diversas ocasiones, el gobierno 
local ha culpado al autonómico de ser el responsable del actual estado deplorable de la finca. De ahí que lo primero que Callau pidió a Torra fue una 
solución para una situación que ha llegado a un punto de no retorno. También reclamó más Mossos d’Esquadra para la comisaría del barrio. Veremos 
si consigue algo de las buenas palabras o los fríos números de las cuentas de la Generalitat lo dejan todo en papel mojado. El dinero también rondó 
en la segunda petición del edil adrianense, ya que reclamó los años de atrasos en las aportaciones del gobierno catalán a l’Escola de Música y a la 
guardería municipal, una reivindicación recurrente que aparece en los plenos de vez en cuando como bomba política entre grupos municipales. En 
los próximos meses podremos comprobar si los apretones de manos y el buen ambiente se traducen en justicia social.     
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La cuenta atrás de una Monarquía acabada
Como si alguien les hubiera avisado de todo lo que iban a destilar las cloacas de Interior, no en vano aquella conversación grabada al ministro Jorge Fernández 
Díaz maquinando fuera de la ley en su propio despacho, la de “la fiscalía te lo afina”, lo cierto es que muchos catalanes llevan años de ventaja hablando en serio de 
república. Quien ponga en duda esta especulación debería preguntarse cuanto dinero estaría dispuesto a jugarse hoy al número de que la Monarquía seguirá siendo 
la forma de Estado en España dentro de tres años, por ejemplo.

Las revelaciones de Corinna sobre Juan Carlos I se publicaron el día 11 de junio. Por tanto, ha transcurrido tiempo suficiente para dejar constancia de las primeras 
reacciones de los políticos, de los medios de comunicación y del mundo financiero. Del conjunto de la sociedad nos falta información, pues no consta que Sánchez 
haya ordenado que el CIS vuelva a incluir en sus encuestas la pregunta sobre la valoración que la Monarquía le merece a la sociedad española, una información 
relevante que fue secuestrada hace años por el gobierno de Rajoy. 

Por si sirve para algo, diré que desde mi microcosmos no puedo sentirme decepcionado, pues esa institución solo me sorprendió en positivo cuando me engañó, 
como a millones, la noche del 23F de 1981. Ahora, después de las últimas filtraciones, siento la monarquía, más que nunca, como un cuerpo extraño y despreciable, 
cual sanguijuela que no aporta nada a la sociedad que la sostiene, salvo el favor que presta a las élites dominantes gracias al miedo que transmite en el caso de 
que alguien se atreva a cuestionarla y que, evidentemente, lleva al subconsciente colectivo a los crímenes contra la humanidad que Franco fue capaz de ordenar. 
No solo lo sabe, y lo aprovecha, un tal Milans del Bosch desde una carta al director en ABC.

Durante los primeros días, el bloque político y mediático que defiende a cualquier precio esta Monarquía restaurada por Franco en 1947, y que ahora también sa-
bemos que nos colaron con trampa en la Constitución del 78 gracias a recientes confidencias de Victoria Prego sobre Adolfo Suárez, reaccionó sin fisuras con un 
silencio atronador que ha dejado en evidencia su 
total falta de confianza en la estabilidad y solidez de 
las instituciones que gestionan a la hora de abordar 
las verdades ocultadas que solo la libertad permite 
desvelar, sean cuales sean las intenciones de los 
colaterales. 

Comenzando por las reacciones del Gobierno, cuando 
a una pregunta ineludible quien tiene la obligación de 
responder no dice nada se debe, en la mayoría de los 
casos, a su inseguridad, pues no sabe si habrá nuevas 
informaciones que podrían convertir sus respuestas 
en mentiras. Algo parecido ha debido sentir la ministra 
Celaá, portavoz del gobierno, quien el viernes, y en 
rueda de prensa posterior al Consejo de Ministros, 
se vio obligada a responder y pretendió sentenciar 
cuando dijo que “Afortunadamente las grabaciones 
no afectan al actual jefe del Estado, son antiguas y, 
por tanto, ni las consideramos”. 

Por lo que se refiere a Felipe VI, ahora mismo son las 
9 horas de un nuevo 18 de julio y la ministra ya habrá 
leído la portada de “Público”, que se descuelga con la 
siguiente exclusiva: “Villarejo guarda una bala contra 
Felipe VI: las conversaciones de López Madrid con 
el rey”. Y para contradecir su “ni las consideramos”, 
48 horas después, y siendo el domingo 15 por la 
tarde, los medios informaron de lo que se ha conver-
tido en la tabla de salvación de Sánchez durante su 
intervención del martes en el Congreso, la compa-
recencia del director del CNI, Félix Sanz Roldán, en 
la oficialmente denominada “Comisión de Control de 
los Créditos Destinados a Gastos Reservados” del 
Congreso, que tal como está el nivel de la porquería 
parece un organismo mucho más sospechoso que 
si se llamara de “secretos oficiales”. Cuando todo se 
pudre los eufemismos muestran las intenciones de 
quienes las ocultan.

Sin salir del gobierno, la ministra de Defensa, Robles, 
parece que esperó a que “El País” se pronunciara 
para no desentonar. Si Irujo y Gil escribían el domingo 
día 15 por primera vez sobre el asunto titulando “Las 
grabaciones de Corinna, el pulso al Estado de un 
comisario en prisión”, la Ministra de Defensa se des-
pachaba al día siguiente por la mañana con un “No se 
puede someter al Estado a un chantaje”, coincidencia 
casi textual que daría pena si 
no fuera vergüenza. No se me 
ha ocurrido mirarlo, pero si la 
RAE dijera que “pulso” puede 
servir también como “chan-
taje” nadie se consideraría 
sorprendido.

Domingo Sanz

article sencer:
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Impuls al pla de 
participació ciutadana 
sobre el planejament 
del sector de les Tres 
Xemeneies

Redacció

Sant Adrià.-
La presidenta del 

Consorci del Besòs, Ja-
net Sanz, el secretari 
d’Hàbitat Urbà i Territori, 
Agustí Serra, l’alcalde 
de Sant Adrià de Besòs, 
Joan Callau i l’alcalde de 
Badalona, Álex Pastor, 
han presentat el procés 
de participació ciutadana 
sobre el Pla director ur-
banístic (PDU) de les Tres 
Xemeneies.

L’àmbit d’aquest Pla, 
tot i que s’anirà concre-

tant al llarg de la seva 
redacció, proposa deli-
mitar un sector d’unes 
32 hectàrees situades 
al litoral Metropolità de 
Barcelona, a la franja que 
queda entre la via del fe-
rrocarril i el mar i des de 
la desembocadura del riu 
Besòs a Sant Adrià fins 
al final de l’espai de les 
Tres Xemeneies, al límit 
amb el barri de la Mora 
de Badalona.

L’àrea de les Tres Xe-
meneies, on fins fa poc 
s’ubicaven indústries i 
empreses de producció 
energètica, ocupa una 

posició estratègica i molt 
ben comunicada dins de 
l’àrea metropolitana que 
li confereix un gran po-
tencial per a localitzar-hi 
noves activitats. 

El PDU, que redactarà 
la Secretaria d’Hàbitat 
Urbà i Territori en co-
ordinació amb els dos 
ajuntaments implicats i 
el Consorci del Besòs es-
tablirà les condicions per 
a la remodelació d’aquest 
tram del litoral.

Per tal que l’ordenació 
d’aquesta important peça 
de sòl respongui a les 

necessitats  i aspiracions 
de la ciutadania, les ad-
ministracions implicades 
obriran, a partir del mes 
de setembre, un ampli 
procés de participació 
per debatre al voltant de 
quatre aspectes concrets 
del Pla:

· El futur de les tres 
xemeneies i de la sala 
de turbines de la central 
tèrmica, protegides com 
a Bé Cultural d’Interès 
Local (BCIL).

·  La connectivitat 
del sector amb la ciutat 
existent, el model de mo-
bilitat i el seu cost.

· El tractament de 
l’espai públic connec-
tat a les infraestructures 
verdes metropolitanes i la 
seva relació amb el parc 
fluvial del Besòs.

· El model d’ordenació 
del front edificat, amb as-
pectes com les alçades 
dels edificis, l’ocupació, 
l’edificabilitat i els usos.

Les sessions de debat 
es duran a terme al Casal 
de Cultura de Sant Adrià 
de Besòs, de 18.30 a 
21 hores. La primera jor-
nada informativa tindrà 
lloc el 27 de setembre i 

s’exposarà l’estat actual 
dels treballs del PDU. Li 
seguiran quatre sessions 
temàtiques (8, 15, 22 i 
29 d’octubre), cadascuna 
de les quals es dedicarà 
a un dels punts concrets 
de debat. 

El 12 de novembre 
tindrà lloc una sessió per 
analitzar i treballar la con-
cordança i la coherència 
entre totes les aportacions 
rebudes sobre els diversos 
temes i, finalment, el mes 
de desembre, s’organitzarà 
una jornada per exposar 
les conclusions del procés 
participatiu.

COMUNICACIÓ BDN

Joan Callau demana al 
President Torra la solució 
definitiva de l’edifici 
Venus de La Mina

El President Torra i l’alcalde Joan Callau exploren el suport de 
la Generalitat perquè les Tres Xemeneies esdevingui un centre 

d’innovació i desenvolupament socioeconòmic.

Redacció

Sant Adrià.-
El 24 de juliol, en la 

primera visita del Presi-
dent de la Generalitat, 
Quim Torra,  a Sant Adrià  
s’ha celebrat una reunió 
de treball amb l’Alcalde 
Joan Callau i membres 
de l’equip de govern en 
la qual s’han tractat els 
principals reptes de la 
ciutat. 

Entre els aspectes 
exposats l’Alcalde ha de-
manat al President Torra 
de manera prioritària que 
la Generalitat  defineixi 
el futur de l’edifici del 
carrer Venus del barri de 
La Mina, amb terminis i 
solucions realitzables i 
que hi destini la dotació 
i partida pressupostària 
que ho faci possible.

En la reunió s’ha 
acordat també activar un 
grup de treball format per 
la Generalitat i pels ajun-
taments de Sant Adrià i 
Barcelona en el que es 
puguin tractar diversos 
aspectes i problemàtiques 
del barri de La Mina.

D’altra banda el Pre-
sident i l’Alcalde han co-
incidit en la importància 
estratègica de l’àmbit de 

les Tres Xemeneies. Joan 
Callau ha demanat al 
govern de la Generalitat 
que s’impliqui a través 
de diversos departaments 
per tal que les Tres Xeme-
neies i el seu entorn pu-
guin esdevenir un centre 
d’innovació i desenvolu-
pament socioeconòmic 
per Sant Adrià i  tota la 
seva àrea d’influència.

Precisament aquest 
matí s’ha presentat el pla 
de participació ciutada-
na sobre el planejament 
del sector de les Tres 
Xemeneies. El Pla Direc-
tor Urbanístic (PDU) el 
redactarà la Secretaria 
d’Hàbitat Urbà i Territori  
de la Generalitat en co-
ordinació amb els ajun-
taments de Sant Adrià 
de Besòs i Badalona i el 
Consorci del Besòs. El 
PDU establirà les condi-
cions per a la remodelació 
d’aquest tram del litoral.  

L’àrea de les Tres Xe-
meneies, on fins fa poc 
s’ubicaven indústries i 
empreses de producció 
energètica, ocupa una 
posició estratègica i molt 
ben comunicada dins de 
l’àrea metropolitana que 
li confereix un gran po-
tencial  per a localitzar-hi 

noves activitats. 
L’àmbit educatiu i 

cultural ha centrat al-
tres punts de la troba-
da. Així, Joan Callau ha 
reclamat la recuperació 
de les aportacions de 
la Generalitat a l’Escola 
Bressol i a l’Escola de 
Música de Sant Adrià que 
havien quedat desateses 
i el desenvolupament de 
l’Institut Escola i la im-
plantació de nous mòduls 
professionals. 

En el capítol de se-
guretat, salut pública i 
atenció social,  l’equip de 
govern de l’Ajuntament 
ha reiterat la petició de 
més dotació de mossos 
d’esquadra per a la co-
missaria de La Mina així 
com la incorporació de 
tots els treballadors de 
Serveis Socials de Sant 
Adrià dins del conveni 
marc. 

Finalment, l’alcalde 
de Sant Adrià ha expres-
sat la seva satisfacció pel 
fet que la reunió de treball 
hagi estat molt positiva i 
en aquest sentit ha agraït 
al President de la Genera-
litat  la seva predisposició 
a escoltar i buscar solu-
cions als problemes de 
la ciutat. 

COMUNICACIÓ SAB

D’esquerra a dreta, Agustí Serra, Janet Sanz, Joan Callau i Álex Pastor, durant la presentació.
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MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33

L’Ajuntament de 
Sant Adrià aportarà 
22.506 euros per 
a llibres, material 
escolar i activitats 
pedagògiques als 
centres escolars 
públics del municipi

Redacció

Sant Adrià.-
L’A juntament  ha 

s i gna t  conven i s  de 
col·laboració amb els 
5 centres escolars pú-
blics del municipi, en 
els quals s’estableixen 
les aportacions econò-
m i q u e s  m u n i c i p a l s 
dest inades a a judar 
les famílies adrianen-
ques  que  no  poden 
fer front al pagament 
de  l l i b re s,  ma te r i a l 
escolar i activitats pe-
dagògiques. Els ajuts 
de  to ts  e l s  cent res 
sumen una aportació 
de 22.506 euros.

E l s  c e n t r e s  p ú -
b l ics  d ’educac ió  de 

l a  c i u ta t ,  a  conse -
qüènc i a  de  l a  g reu 
s i t uac ió  econòmica 
que pateixen algunes 
fam í l i e s,  e s  t roben 
des de fa temps amb 
problemes per cobrar 
l’import tant del ma-
terial com de les acti-
vitats que organitzen. 
Davant d’aquesta con-
juntura, la Regidoria 
d ’Educac ió  impu l sa 
aquest paquet d’ajuts 
per  segon any con-
secu t i u ,  pe r  ta l  de 
donar suport tant als 
centres com als pares 
i mares que no poden 
fe r  f ront  a  aquesta 
despesa. 

La  gest ió  de  l es 
a judes,  la  fa ran e ls 

c e n t r e s  d o c e n t s  i 
només les podrà re-
b r e  l ’ a l u m n a t  q u e 
no presenti cap pro-
b l e m a  c o n t i n u a t 
d’absentisme escolar. 
Les famílies assumiran 
un mínim del 20% del 
cost  de ls  l l ib res,  e l 
material i  les activi-
tats escolars.

L’ Ajuntament de Sant 
Adrià liquida el deute

Redacció

Sant Adrià.-
En la sessió ordinària 

del Ple del passat 25 de 
juny es va aprovar una 
transferència de crèdit 
(1.003.726 euros) per 
amortitzar el deute pen-
dent de l’Ajuntament. 
Amb aquesta transferèn-
cia, que prové del su-
peràvit d’anys anteriors, 
sumada als diners reser-
vats als pressupostos de 
2018 per a amortització 
(326.900 euros), es liqui-
darà la totalitat del deute 
del consistori adrianenc 
(1.330.626 euros a data 
d’1 de gener de 2018).

L’amortització es farà 
efectiva en el present 
exercici. L’equip de go-
vern complirà així amb 
un dels objectius de la 
legislatura que era arribar 
a deute 0 durant aquest 
any 2018.

D e s  d e l  2 0 0 8 
l’Ajuntament ha anat re-
duint el deute any rera any 
malgrat un context difícil 
de crisi econòmica, durant 
el qual el consistori també 
ha augmentat les partides 
de serveis bàsics essen-
cials (serveis socials, edu-
cació i ocupació) ; ha as-
sumit les aportacions que 
la Generalitat va deixar de 
donar a l’escola bressol i 

l’escola de música, per-
què aquests equipaments 
continuessin funcionant; 
ha mantingut gairebé tots 
els serveis i equipaments; 
i ha fet front a la inversió 
del Mercat Municipal.

La liquidació del deute 
permetrà destinar recur-
sos econòmics, que fins 
ara servien per pagar inte-
ressos bancaris, a serveis i 
projectes municipals.   

COMUNICACIÓ SAB

L’amortització es farà efectiva en el present exercici, complint així un 
dels objectius per aquesta legislatura.

Els centres gestionaran els ajuts, que es destinaran a  les famílies que 
no poden fer front al pagament.
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L’Ajuntament 
col·labora amb 
l’Associació Plataforma 
Autonomia Personal 
(AP) per donar suport 
a les persones amb 
diversitat funcional

Redacció

Sant Adrià.-
L’Ajuntament de Sant 

Adrià ha signat un conve-
ni de col·laboració amb 
l’Associació Plataforma 
Autonomia Personal (AP) 
per donar continuïtat al 
“Programa per a la Vida 
Independent de persones 
amb diversitat funcional 

al municipi de Sant Adrià 
de Besòs”

El consistori aportarà 
aquest any 20.000 euros 
per a un programa que té 
com a finalitat ajudar a 
les persones amb diver-
sitat funcional a gaudir 
d’una vida independent. 
L’ Associació Platafor-
ma AP donarà suport a 
aquest col·lectiu perquè 

puguin seleccionar als 
seus assistents personals 
i disposar d’ajudes que 
els permetin tenir el con-
trol de les seves vides i 
les mateixes oportunitats 
que la resta de ciutadans i 
ciutadanes tant en l’àmbit 
privat com públic, i acon-
seguir una vida indepen-
dent fora de la unitat 
familiar o residència.

L’Ajuntament atorga 
una subvenció de 
15.000 euros per al 
Menjador Solidari 
Gregal

Redacció

Sant Adrià.-
L’Ajuntament de Sant 

Adrià de Besòs donarà 
una subvenció de 15.000 
euros per al Menjador 
Solidari Gregal. Aquesta 
aportació té com a finali-
tat cobrir les necessitats 
bàsiques i millorar la qua-
litat de l’ de l’alimentació 
de persones i famílies 
amb dificultats econò-
miques i socials de Sant 

Adrià.
El Menjador Gregal, 

ubicat a la Rambla de 
Prim de Barcelona, es 
va posar en marxa l’any 
2012 i dóna servei a 
persones i famílies de 
barris del districte de 
Sant Martí de Barcelona 
i de Sant Adrià de Besòs 
( principalment dels ba-
rris del Besòs i La Mina). 
L’any 2017 va atendre a 
10.378 persones. A ban-
da del servei de menjador, 

es van donar 1.120 àpats 
setmanals del rebost, dels 
quals 124 es van destinar 
a persones de Sant Adrià 
de Besòs.

La finalitat d’aquesta aportació és cobrir les necessitats bàsiques 
d’alimentació de persones amb dificultats de Sant Adrià.

La llera del Besòs acull una 
mostra fotogràfica amb 
obres de gran tamany

L’exposició ‘Besòs 2017: un aixecament fotogràfic’, és obra de 
Manuel Laguillo.

Redacció

Sant Adrià.-
Les alcaldesses de 

Montcada i Reixac, Laura 
Campos, i de Santa Co-
loma de Gramenet, Núria 
Parlon, i els alcaldes de 
Badalona, Àlex Pastor, i 
de Sant Adrià de Besòs, 
Joan Callau, juntament 
amb Carme Ribas, gerent 
del Consorci del Besòs, 
van presidir el passat 4 de 
juliol l’acte d’inauguració 
de la mostra fotogràfica 
organitzada pel Consorci 
del Besòs ‘Besòs 2017: 
un aixecament fotogràfic’, 
de Manuel Laguillo. 

Aquesta mostra cons-
ta de dues exposicions. 

Una ha estat inaugurada 
al costat de la passera del 
Pont del Molinet, a Santa 
Coloma de Gramenet, i 
està situada en dos punts 
més de la paret del marge 
esquerre del parc fluvial 
del Besòs: al costat de 
l’accés Torrassa, a Sant 
Adrià de Besòs, i al cos-
tat de l’accés Can Zam, 
també a Santa Coloma 
de Gramenet. Aquesta 
exposició consta de 15 
fotografies en blanc i ne-
gre de gran format (3x4,5 
metres), i en cada punt 
s’exposen cinc imatges 
preses a l’entorn del riu, 
entre Montcada i Reixac i 
la desembocadura. Es pre-
veu que aquesta singular 

mostra duri un any. 
La segona exposició 

és un recull més com-
plert de les fotografies 
realitzades al Besòs per 
Manuel Laguillo durant 
el 2017, i es podrà veure 
a dos espais culturals. 
Primer, al centre d’art 
Can Sisteré de Santa 
Coloma de Gramenet. 
Avui també s’inaugura 
aquesta mostra, i es fa 
la conferència inaugural, 
a càrrec de l’autor, Ma-
nuel Laguillo. S’hi podrà 
visitar fins al 15 de juliol. 
Posteriorment es traslla-
darà a la Casa de la Vila, 
a Montcada i Reixac (del 
17 de juliol fins al 15 de 
setembre).

COMUNICACIÓ BDN

COMUNICACIÓ BDN
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Els cotxes tornaran a circular per 
l’Avinguda Catalunya els dissabtes

Redacció

Sant Adrià.-
Aquest mes de juliol 

es posaran en marxa 
canvis en el pla de mo-
bilitat de l’entorn de la 
plaça del Mercat. Després 
d’un temps de prova, 
l’Ajuntament ha recollit i 
valorat les peticions que 
han fet veïns i comer-
ciants i modificarà els 
dies d’aplicació del pla 
“Vianants, ho som tots”, 
que seran els diumenges 
i festius.

A partir del 22 de 
juliol, l’avinguda de Cata-
lunya i l’entorn de la plaça 
del Mercat es reservaran 
als vianants els diumen-
ges i els dies de festa. Els 

dissabtes, a partir del 21 
de juliol, es podrà circular 
per l’avinguda de Cata-
lunya i pels carrers Josep 
Pons i Miquel Servet i 
aparcar gratuïtament a 
la zona blava d’aquestes 
vies. Tanmateix, no es 
permetrà aparcar al carrer 
de Ricart entre les 7.30 i 
les 21 h, amb l’objectiu 
de no concentrar més 
cotxes al centre de la 
ciutat.

El desembre de 2016 
es va posar en mar-
xa la prova pilot d’un 
pla de mobi l i tat per 
als caps de setmana i 
festius a l’entorn de la 
plaça del Mercat, amb 
l’objectiu de millorar-
ne l’accessibilitat i pro-

moure la sostenibilitat 
al municipi. Aquest pla 
inicial implicava la res-
tricció de la circulació a 
l’avinguda de Catalunya 
durant tot el cap de set-
mana. L’any 2017 es va 
iniciar un procés partici-
patiu sobre el projecte i, 
fruit de les aportacions 
dels veïns i veïnes, es 
va incorporar una modi-
ficació al pla original que 
va ser permetre circular 
els vehicles pel carrer de 
Josep Royo. 

Pa r a l · l e l a m e n t , 
l’Ajuntament va reco-
llir també l’opinió dels 
botiguers de la zona. 
El resultat va ser que 
la majoria eren partida-
ris d’obrir els dissabtes 

novament al trànsit de 
vehicles l’avinguda de 
Catalunya i mantenir la 
zona blava gratuïta, ja 

que la mesura de res-
tringir la circulació no 
afavoria el comerç local. 
L’Ajuntament, després 

d’escoltar i valorar les 
peticions dels comer-
ciants, ha decidit modifi-
car el pla i millorar-lo.

COMUNICACIÓ SAB

El consistori adrianenc ha recollit les peticions de veïns i comerciants de la zona després de mesos de prova pilot.
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Constitució del grup 
motor de Catalunya En 
Comú de Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
Ja s’ha constituït el 

grup motor de Catalun-
ya en Comú de Sant 
Adrià de Besòs en una 
assemblea celebrada el 
passat dimarts 3 de juliol 
al Centre Cultural Polidor 
de la mateixa localitat. 
Amb aquesta acció es 
posa en marxa el des-
plegament territorial de 

l’organització a Sant Adrià 
del Besòs amb l’objectiu 
de créixer i consolidar-se 
per fer possible el canvi 
a la ciutat.

Aquest grup motor 
estarà format per sis 
persones que represen-
ten diverses sensibilitats, 
escollides per una àmplia 
majoria en l’assemblea. 
Són tres dones i tres ho-
mes compromeses amb 
les lluites socials, veïnals i 

sindicals, implicades amb 
el moviment associatiu de 
la ciutat.

El Pla de treball pre-
sentat té la voluntat 
d’enfrontar les principals 
problemàtiques que afec-
ten les persones que viuen 
a Sant Adrià de Besòs: la 
pobresa, l’atur, la man-
ca de serveis públics i 
l’escassa transparència 
en la gestió municipal, 
entre d’altres.

L’Institut Escola de Sant 
Adrià i l’Escola Amor 
de Déu participen en 
dos projectes als parcs 
i platges metropolitans

Redacció

Sant Adrià.-
Aquest curs escolar 

2017-2018 s’han creat 
dos projectes participa-
tius impulsats per l’Àrea 
Metropolitana de Barce-
lona amb la col·laboració 
de dos centres educatius 
(l’Institut Escola de Sant 
Adrià i l’Escola Amor de 
Déu) i de l’Ajuntament del 
municipi.

L’objectiu d’aquest 
programa és facilitar la 
implicació i vinculació 
dels centres educatius 
en la conservació i pro-
moció del seu entorn 
més proper, de manera 
que es posin en valor els 
parcs i les platges, la des-
embocadura del riu, etc. 
a través d’un servei co-
munitari amb actuacions 
basades en el concepte 
d’aprenentatge servei.

Cinquanta alumnes de 
segon d’ESO de l’Institut 
Escola de Sant Adrià 
han participat per primer 
cop en el projecte parti-
cipatiu de construcció, 
col·locació i seguiment de 
caixes niu d’ocells. Amb 
l’assessorament del biòleg 

ornitòleg Javier Oliver, 
van construir les caixes 
niu i van poder conèixer 
els ocells més comuns 
(mallerengues, pit-roigs, 
pardals, puputs, etc.) que 
trobem al municipi, així 
com familiaritzar-se amb 
l’ús dels binocles. Poste-
riorment, van penjar-les al 
parc fluvial del riu Besòs i 
uns mesos més tard van 
anar a fer un seguiment 
per detectar si alguna 
caixa niu estava ocupada. 
L’última fase d’aquest 
projecte, però no menys 
important, és la difusió 
que van fer els alumnes 
a partir d’una presentació 
el passat 11 de juny. Amb 
aquesta difusió es pretén 
donar a conèixer els va-
lors i la importància de la 
fauna urbana i establir un 
vincle entre els alumnes i 
el seu entorn per millorar-
lo i conservar-lo.

D’altra banda, els 
alumnes de 4t d’ESO de 
l’Escola Amor de Déu, 
vuitanta-vuit en total, 
van iniciar per segon any 
consecutiu el projecte de 
recuperació i seguiment 
de la barra de sorra de 
la desembocadura, amb 

l’assessorament científic 
del biòleg Xavi Larruy. La 
barra de sorra de la des-
embocadura del Besòs és 
un espai fràgil en procés 
de recuperació. Durant el 
mes de gener els alumnes 
de l’Amor de Déu van 
plantar espècies vegetals 
autòctones en aquest 
espai protegit, i posterior-
ment han fet el seguiment 
i l’observació de l’evolució 
de les plantes, a més de 
fer una enquesta entre 
els usuaris de l’espai per 
avaluar el seu grau de co-
neixement de la zona.

Un cop processades 
les dades, es va fer una 
exposició pública per tal 
de difondre el missatge 
més enllà de les aules, 
principalment entre el 
col·lectiu usuari de les 
platges de Sant Adrià 
que, amb la seva actitud, 
pot contribuir al manteni-
ment de la incipient duna 
de la desembocadura del 
Besòs perquè algun dia 
els corriols petits hi pu-
guin fer niu. Accions com 
aquesta contribueixen a 
mostrar el valor ambiental 
del Besòs als veïns i usua-
ris d’aquests espais.

COMUNICACIÓ SAB

Èxit d’assistència a la 
formació en higiene i 
seguretat alimentària 
per a associacions

Redacció

Sant Adrià.-
Els passats mesos 

de maig i juny el Servei 
de Participació Ciutadana 
va organitzar dos cursos 
sobre seguretat i higiene 
alimentària per a associa-
cions, amb la col·laboració 
dels serveis de Llicències, 
el d’Activitats ciutadanes 
i el de Salut pública. 
Aquesta era una formació 
amb una gran demanda 
per part de les associa-
cions de Sant Adrià. 

Segons el Reglament 
d’espectacles públics i 

activitats recreatives, 
la formació en higiene i 
seguretat alimentària és 
necessària per a totes 
les persones que sub-
ministrin o distribueixin 
aliments a la via pública. 
A aquesta normativa 
hi estan subjectes les 
entitats quan organit-
zen activitats a l’espai 
públic.

Els cursos, de 6 h 
cadascun, es van impar-
tir durant els mesos de 
maig i juny. El primer va 
tenir lloc durant dos dis-
sabtes al matí i el segon 
durant dues tardes entre 

setmana, ajustant els 
horaris a la disponibilitat 
d’assistència de les en-
titats. Hi van participar 
un total de 39 persones, 
representants de 10 asso-
ciacions municipals. 

Els representants 
d’entitats que tinguin in-
terès a fer aquesta forma-
ció han d’enviar un correu 
electrònic a pciutadana@
sant-adria.net, indicant 
el nom de les persones 
que faran la formació, 
el número de document 
d’identitat d’aquestes, el 
nom de l’associació i les 
dades de contacte.

PIXABAY
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L’ Ajuntament 
adrianenc col·labora 
amb la Fundació 
Formació i Treball

Redacció

Sant Adrià.-
L’A juntament  ha 

renovat un any més la 
col•laboració amb la Fun-
dació Formació i Treball 
mitjançant la signatura 
d’un conveni que esta-
bleix una aportació mu-
nicipal de 15.000 euros  
per al projecte de lliura-
ments socials d’articles 
de primera necessitat de 
la Fundació. 

Amb aquest a jut 
Formació i Treball faci-
litarà els bens disponi-
bles (mobles i roba)  a  
persones del municipi, 
derivades pels Serveis 
Socials de l’Ajuntament, 
que no poden adquirir-
los per la seva situació 
econòmica.

Els Serveis Socials 
municipals tenen com a 
objectiu assegurar, dins 
de les seves competèn-
cies, la cobertura de les 

necessitats bàsiques dels 
ciutadans i ciutadanes de 
Sant Adrià  i una de les 
eines per assolir-ho és la 
cooperació amb entitats 
socials. Un exemple és 
la col·laboració amb la 
Fundació Formació i Tre-
ball, una entitat sense 
afany de lucre, amb la 
que es treballa des de fa 
temps per donar suport a 
persones amb dificultats 
d’autonomia i d’inserció 
social.

El consistori donarà 15.000 euros per a lliuraments d’articles 
de primera necessitat (mobles i roba) destinats a persones amb 

dificultats econòmiques.

L’alcalde de Badalona, 
Álex Pastor, es reuneix 
amb la delegada del 
Govern, Teresa Cunillera

Redacció

Badalona.-
L’alcalde de Bada-

lona, Álex Pastor, es va 
reunir el 20 de juliol amb 
la delegada del Govern 
d’Espanya a Catalun-
ya, Teresa Cunillera, per 
tractar diversos temes de 
ciutat que estan pendents 
d’executar-se a Badalona 
i que tenen interès per a 
ambdues administracions. 
A la reunió realitzada a la 
seu de la Delegació del 
Govern han participat 
també Montserrat García, 
subdelegada del Govern 
a Barcelona, i el tercer 
tinent d’Alcaldia i regidor 
de l’Àmbit de Govern i Te-
rritori, Rubén Guijarro.

Durant la trobada 
s’ha posat sobre la taula 
la necessitat d’abordar 
la descontaminació de 
la zona de la plataforma 
de l’antiga fàbrica de 
Lejía Conejo, un sector 
de la platja situada entre 
Badalona i Montgat que 
encara està pendent de 
ser tractat, i de descon-
taminar també el tram 
litoral que va des del 
port de Badalona a la 

desembocadura del riu 
Besòs. En aquest sentit, 
des del Govern municipal 
s’ha demanat una reunió 
amb la ministra de Medi 
Ambient, Teresa Ribera, 
per tal de desencallar la 
situació. 

Les obres de la sego-
na fase de prolongació del 
passeig Marítim de Bada-
lona fins a Sant Adrià de 
Besòs també s’han posat 
sobre la taula durant la 
reunió ja que la primera 
fase del passeig es va 
inaugurar l’any 2011. 
Ambdues ciutats compar-
teixen quilòmetres de pla-
tja però no existeix una 
continuïtat que permeti el 
pas d’una a l’altra sense 
haver de traslladar-se a 
l’interior de la ciutat. En 
aquesta línia, també s’ha 
insistit en la necessitat de 
desenvolupar el projecte 
que permeti l’arribada del 
tramvia des de Sant Adrià 
a l’estació de Badalona, 
seguint així el seu reco-
rregut natural pel tram 
del litoral. 

Altres qüestions so-
bre les quals ambdues 
administracions han bus-
cat punts de trobada han 

estat la seguretat i la con-
vivència amb l’objectiu 
de dissenyar fórmules 
conjuntes que permetin 
combatre activitats rela-
cionades amb l’ocupació 
il·legal d’habitatges i do-
nar resposta a les deman-
des dels veïns i veïnes de 
la ciutat. 

Durant  la  reun ió 
s’han abordat també 
grans projectes de ciu-
tat que estan paralitzats 
des de fa temps, com la 
rehabilitació del mercat 
de Maignon, adjudicada 
a Mercasa des de 2010 
però que no ha estat mai 
executada, o la conversió 
de la C31 al seu pas per 
Badalona en una via urba-
na ràpida que no limitaria 
les connexions internes 
de la ciutat ni amb les 
comarques confrontants, 
donat que existeixen al-
ternatives que asseguren 
totes les possibilitats de 
moviment. 

Actualitat

El consistori dóna 
suport a programes 
socioeducatius per a 
infants i joves amb risc 
d’exclusió social

Redacció

Sant Adrià.-
L’Ajuntament des-

t inarà 40.000 euros 
per a subvencions de 
Centres Oberts de la 
ciutat. Aquests cen-
tres duen a terme acti-
vitats socioeducatives 
i de lleure adreçades 
a infants i joves amb 
risc d’exclusió social, 
i per tant realitzen una 
tasca social important 
en la seva formació i 
educació alhora que 

donen  supo r t  a  l e s 
famílies.

E l  cons i s to r i  h a 
atorgat les subvencions 
següents per aquest 
a ny  2018 :  20 . 000 
euros a l’entitat Sale-
sians Sant Jordi- PES 
La Mina per a la gestió 
de ls  cent res  ober ts 
“Preju-Unión” i “1 y 
2 de Mayo” i 20.000 
euros a l ’Associació 
Juvenil Barnabitas per 
a la gestió del “Centre 
Obert Associació Juve-
nil Barnabitas”.

L’Ajuntament apos-
ta per la col·laboració 
amb entitats socials 
per tal de fer front de 
manera més efectiva 
a les necessitats de 
les persones amb difi-
cultats.

L’Ajuntament atorga subvencions per a la gestió i finançament dels 
Centres Oberts de Sant Adrià

COMUNICACIÓ BDN

La trobada ha servit per tractar projectes pendents com la connexió 
del passeig Marítim fins a Sant Adrià de Besòs i la descontaminació 

de diferents trams del litoral.
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Esquerra Sant Adrià 
defensa al ple el dret 
al descans dels veïns 
en plenes molèsties 
pels festivals d’estiu

Redacció

Sant Adrià.-
El ple de Sant Adrià 

ha aprovat per unanimitat 
una moció d’Esquerra 
Republicana en què re-
clama garantir el dret 
al descans dels veïns i 
veïnes. Les queixes per 
les molèsties del recent 
Barcelona Beach Festival 
i d’altres festivals que 
es fan al Fòrum durant 
l’estiu han fet saltar totes 
les alarmes.

 La moció proposa en-
degar un pla de prevenció 
dels alts nivells acústics 
instal·lant sonòmetres 
a diferents punts de la 
ciutat. Els republicans de-
manen que els resultats 
d’aquestes medicions si-
guin públics i puguin ser-
vir per fer les denúncies 
pertinents si els festivals 
que es fan a la ciutat ex-
cedeixen els límits legals 
establerts.

La moció va ser de-
fensada per un repre-
sentant de la plataforma 
AireNet, i va ser aprovada 
amb el vot favorable dels 
21 regidors que formen el 
consistori.

Per al regidor Rubèn 
Arenas “El descans és 
un dret fonamental de les 
persones, i amb l’arribada 
de l’estiu i festivals com 
el Cruïlla o el Primavera 
Sound, aquest es veu 
afectat per a les persones 
no només de Sant Adrià, 
sinó també de Badalona, 
Montgat o fins i tot el 
Masnou”.

 
Municipalització del 

Marina-Besòs
En una altra moció 

el grup d’Esquerra Repu-
blicana ha demanat un 

estudi per conèixer els 
costos i quina fórmu-
la legal hauria de tenir 
una gestió directa de 
l’Ajuntament del polies-
portiu Marina-Besòs.

La moció reclama 
també apostar per la 
munic ipa l i tzac ió de l 
Marina-Besòs i garantir, 
en la mesura del possi-
ble, la continuïtat de la 
plantilla actual de treba-
lladors i treballadores en 
el futur ens.

La moció s’ha votat 
per punts, dels que no-
més ha prosperat el que 
demanava la continuïtat 
dels treballadors.

El primer punt (que 
demanava fer un estudi 
d’una fórmula legal i cos-
tos) ha obtingut nou vots 
favorables (ERC, SAeC, 
ICV, MES, i regidora no 
adscrita), nou vots con-
traris (PSC, PP, PDeCat) i 
tres abstencions (CS), fi-
nalment el vot de qualitat 
de l’alcalde ha decantat la 
balança al no.

El segon punt, que 
demanva apostar per 
la municipalització ha 
comptat amb 12 vots 
contraris (PSC, Cs, PP, 
PDeCat) i nou favorables 
(ERC,SAeC, ICV, MES, i 
regidora no adscrita).

El tercer punt, que re-
clamava el manteniment 
dels llocs de treball en el 
futur ens, ha estat apro-
vat per unanimitat.

Pel regidor Antoni Vé-
lez “amb el seu vot con-
trari ha quedat clar que 
l’equip de govern aposta 
per tornar a repetir el 
model d’empresa privada 
que no va funcionar i que 
ens ha portat fins aquí, 
pagant amb diners pú-
blics una posada a punt 
de la instal·lació per des-

prés donar la concessió a 
una empresa privada”.

En l’exposició de 
motius els republicans 
al·leguen que “durant 
la seva història aques-
ta instal·lació ha es-
tat altament rendible a 
nivell econòmic per a 
les empreses que l’han 
gestionat, sense que 
l’Ajuntament tingués 
un retorn d’aquests be-
neficis”. 

Des d’Esquerra de-
nuncien que la provisio-
nalitat actual, amb una 
empresa de serveis, “ha 
provocat que no hi hagi 
una continuïtat en la 
gestió que permeti una 
estratègia d’expansió 
real de la instal·lació, per 
captar socis, realitzar 
els canvis necessaris en 
el seu interior i garantir 
la seva sostenibil itat 
econòmica”. 

Per tot això reclamen 
una gestió pública de la 
instal·lació a través d’una 
empresa municipal o de la 
forma legal que es trobi 
més adient. Pel regidor 
Antoni Vélez “Tombant 
aquesta moció han apos-
tat per un model de ges-
tió que ha provocat que 
els beneficis del Marina-
Besòs hagin quedat en 
mans privades, mentre 
les despeses les acaba-
va pagant la ciutadania, 
cosa que ha fet bona la 
màxima de ‘privatitzar els 
beneficis i socialitzar les 
despeses’”.

En el mateix ple ERC també ha presentat una moció per la 
municipalització del poliesportiu Marina-Besòs.

Desmantellades 
tres plantacions de 
marihuana al barri de 
la Mina de Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
Agents de la Unitat 

d’Investigació de la Po-
licia de la Generalitat - 
Mossos d’Esquadra de la 
comissaria de Badalona i 
Sant Adrià de Besòs amb 
el suport d’agents de 
l’Àrea Regional de Recur-
sos Operatius (ARRO) van 
fer, el dimecres 3 de juliol, 
un dispositiu d’entrada i 
escorcoll en tres  habi-
tatges del mateix edifici 
del barri de La Mina de la 
localitat de Sant Adrià de 
Besòs. L’operació va per-
metre tancar tres punts 
de cultiu de droga. 

La investigació es va 
iniciar quan els agents van 
tenir coneixement, per di-
verses vies, de la possibi-
litat que en aquests pisos 
s’hi cultivés marihuana.

Les gestions que van 
efectuar els investigadors 
van permetre corroborar 
aquests fets. Cal des-
tacar que els tres pisos 
eren del mateix immoble 
i estaven connectats de 
manera fraudulenta, pre-
cària i perillosa a la xarxa 
comunitària. Per tant, 
suposaven un greu risc 
per a la finca.

Arran d’aquests in-
dicis, el 3 de juliol, els 
agents van fer una entra-
da i escorcoll, autoritzada 
pel Jutjat d’Instrucció 4 
i 5 de Badalona, als tres 
pisos simultàniament. 

Es van intervenir 
250, 335 i 448 plan-
tes respectivament i es 
van inhabilitar in situ les 
tres infraestructures pel 
seu cultiu, consistent en 
llums, ventiladors, cable-
jat, sistema de regadiu, 
termòstats, aparells d’aire 
condicionat, filtres inhibi-
dors d’olor, etc.

La intervenció va per-
metre confirmar que no hi 
vivia ningú a l’interior de 
dos dels immobles i en el 
tercer habitava un home 
de 28 anys i  nacionalitat 

espanyola que va acabar 
detingut per un delicte 
contra la salut publica en 
la seva vessant del tràfic 
i per un altre de defrauda-
ció de fluid elèctric. 

El detingut va passar 
a disposició judicial el 
5 de juliol i el jutge va 
decretar llibertat amb 
càrrecs. 

La investigació conti-
nua oberta i no es descar-
ten noves detencions.

 

MME
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S’accelera la 
instal·lació dels mòduls 
de l’Institut Riera

Redacció

Badalona.-
E l  s egon  t i n en t 

d’alcaldia i regidor de 
l’Àmbit de Serveis a les 
Persones i Seguretat, 
Jordi Subirana, ha as-
segurat que “amb tota 
probabilitat, a finals de la 
setmana vinent la Gene-
ralitat disposarà de totes 
les llicències i permisos 
perquè puguin entrar les 
màquines a treballar en 
la instal·lació dels mòduls 
que acolliran, a partir del 
12 de setembre, l’Institut 
la Riera”.

El regidor, després 

d’una reunió amb tècnics 
de la Generalitat i de 
l’Ajuntament al terreny 
situat al Parc de Can Solei 
i Ca l’Arnús que s’ha des-
tinat a la ubicació provi-
sional del nou institut, ha 
recordat que la Comissió 
Tècnica Assessora del 
Patrimoni Arquitectònic 
i Cultural de Badalona es 
va reunir ahir de forma 
extraordinària per donar 
l’impuls final i d’aquesta 
manera garantir que, en 
pocs dies, les màquines 
podran iniciar les obres 
per a la instal·lació dels 
dos mòduls dobles que 
prestaran servei al voltant 

de 140 escolars.
Jordi Subirana ha 

afegit que “tal com ens 
havíem compromès, hem 
accelerat al màxim el 
procés i es donin les 
condicions necessàries 
perquè la Generalitat tin-
gui a punt els mòduls per 
a l’inici del proper curs 
escolar”.

És previst que els 
nous mòduls provisionals 
acolliran alumnat de 1r de 
l’ESO de nova incorpora-
ció i de 2n de l’ESO, els 
quals van fer el curs ante-
rior de manera provisional 
a l’espai dins de l’escola 
Lola Anglada.

El segon tinent d’alcaldia, Jordi Subirana, assegura que es donen les 
condicions perquè els nous mòduls educatius entrin en funcionament 

a l’inici del nou curs escolar
COMUNICACIÓ BDN

Ingressen a presó 
els integrants d’una 
organització criminal 
dedicada als robatoris 
violents amb ús 
d’arma de foc 

Redacció

Badalona.-
Agents de la Poli-

cia de la Generalitat – 
Mossos d’Esquadra de 
la Divisió d’Investigació 
Criminal (DIC) de la Regió 
Policial Metropolitana Sud 
van detenir el  23 de juny 
de 2018 tres homes de 
nacionalitat espanyola i 
romanesa de 31, 40 i 41 
anys, veïns d’Esplugues 
de Llobregat, Badalona i 
l’Hospitalet de Llobregat,  
com a presumptes autors 
dels delictes de robatori 
amb violència i intimida-
ció, lesions i pertinença a 
organització criminal.

Els membres d’aquest 
grup criminal s’havien es-
pecialitzat en robatoris 
violents a establiments 
i empreses i, del març 
al juny d’enguany, van 
robar en una empresa 
de Sant Feliu de Llobre-
gat, dos establiments 
de menjar ràpid de Sant 
Andreu de la Barca i dos 
supermercats de Calafell 
i Granollers, sempre amb 

violència sobre els treba-
lladors responsables dels 
diners en efectiu.

El modus operandi 
del grup era sempre el 
mateix amb les tasques 
a desenvolupar per ca-
dascun dels membres 
molt definides: els dies 
previs a l’assalt realitza-
ven tasques de vigilància 
i control, tant de la zona 
com específicament de 
l’establiment objectiu del 
robatori i recollien tota la 
informació relacionada 
amb horaris, nombre de 
treballadors presents en 
el moment del tancament 
de l’establiment, vies 
d’entrada i sortida de la 
zona de caixes i les vies 
de fugida en vehicle.

El dia del robatori els 
lladres feien el robatori 
violent exhibint armes 
curtes o instruments pe-
rillosos de forma molt vio-
lenta i sotmetien les vícti-
mes a agressions físiques 
directes, els lligaven amb 
brides i sota amenaça de 
l’ús de l’arma de foc els 
obligaven a dir els codis 

de seguretat de les caixes 
fortes dels establiments.

D u r a n t  l a  f a s e 
d’investigació, els mos-
sos van identificar els 
vehicles emprats en els 
robatoris, així com els 
membres que formaven 
el grup i finalment els van 
detenir in fraganti. Va ser 
el 23 de juny tot just a 
l’hora de tancament del 
supermercat, quan tres 
homes descendien per 
un forat fet a la teulada 
del local a Granollers i 
s’adreçaven a la línia de 
caixa per robar la recapta-
ció de l’establiment.

A la detenció també 
van participar unitats 
d‘ordre públic, donada la 
violència habitualment 
emprada pels lladres i que 
sempre anaven armats en 
els robatoris que perpe-
traven.  

Els tres detinguts van 
passar a disposició judi-
cial i el jutge va decretar 
el seu ingrés a presó.

La investigació conti-
nua oberta i no es descar-
ten més detencions 

Es tracta de tres homes, un d’ells veí de Badalona, als quals se’ls 
atribueixen cinc robatoris violents dels quals van obtenir un botí de 

quasi 30.000 euros en efectiu.  
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“Baghead”, d’Alberto 
Corredor, rep el XII 
Premi Serra Circular 
al millor curtmetratge, 
la millor direcció i el 
premi del públic

Redacción

Sant Adrià.-
El jurat oficial de 

Cryptshow Festival 2018, 
format per Roser Messa, 
Mónica Murguia, Car-
me Puértolas, Susanna 
Solórzano i Sandra Uve 
ha decidit el següent 
palmarés:

--XI I  Premi Serra 
Circular per a Baghead 
d’Alberto Corredo Marina 
per ser un curtmetratge 
perfecte de ritme, guió, 
bons actors i fantàstica 
fotografia.

--Premi del públic per 
a Baghead d’Alberto Co-
rredo Marina.

Altres premis:
Millor Animació per 

Bendito Machine VI-Carry 
on de Jossie Malis. Per-
què fa referències a grans 
pel·lícules de gènere amb 
una estètica especta-
cular.

Millor director per 

Alberto Corredor Marina 
per Baghead. Per saber 
orquestrar una història 
complexa a temps real.

Millor guió a Marie 
Dvorakova i Mica Scha-
ffer per Who’s Who in 
Mycology. Per ser un bon 
viatge i homenatge al 
barroquisme de Delica-
tessen.

Millor actor a Alexan-
der Fournier per Nightcros-
ser. Per saber interpretar, 
alhora, al Nosferatu de 
Murnau, al Conde Vlad 
de Coppola i a Blàcula 
Condemor de Chiquito.

Millor actriu a Gem-
ma Whelan per The blue 
door. Per la tensió que 
transmet sense dir ni una 
sola paraula.

Millor banda sonora 
a Antoni M. March i Fire 
The Animal per Lunch 
Ladies. Per saber orques-
trar el somni de dues 
fanàtiques.

Millors Efectes Espe-

cials a Cédric Dupuis per 
Comme tous les matins. 
Agafat per brides, però 
amb els millors efectes!

Millors Efectes Vi-
suals a Florian Brauch, 
Matthieu Pujol, Kim Tail-
hades, Yohan Thireau i 
Romain Thirion per Hy-
brids. Per la fluïdessa, el 
dinamisme i la hiperreali-
tat dels efectes.

Millor fotografia a 
Josefa Celestin per Even 
Horizon. Per saber com-
binar l’espai natural amb 
el fantàstic.

El jurat també ha vol-
gut fer una menció es-
pecial a la millor direcció 
d’art a Martin Žiaran per 
Who’s who in Mycology.

Redacción

Sant Adrià.-
El dj francés David 

Guetta, el más cotizado 
del momento, y el holan-
dés Armin Van Buuren 
eran las máximas estrellas 
de la quinta edición del 
Barcelona Beach Festival 
2018, que un año más 
ha llenado con decenas 
de miles de personas la 
playa del Parc de la Pau. 
Además de estos dos pe-
sos pesados de la música 

electrónica, los asisten-
tes al festival pudieron 
disfrutar de los shows 
de otros destacados dj’s, 
como Axwell Ingrosso, 
The Chainsmokers, Don 
Diablo y Oliver Heldens.

También pudieron dis-
frutarlo algunos vecinos, 
sin pagar entrada y desde 
sus propios dormitorios. 
Las redes sociales volvie-
ron a llenarse de quejas 
de personas de Barcelo-
na, Sant Adrià y Badalona 
por el excesivo ruido del 

festival. Algunos presen-
taron quejas en el consis-
tori barcelonés, a pesar 
que el BBF se celebre en 
territorio adrianense. La 
gran Barcelona lo arrasa 
todo, hasta las quejas 
vecinales.  

El Barcelona Beach 
Festival vueolve a 
llenar la playa del Parc 
de la Pau de la mejor 
música electrónica

David Ghetta fue de nuevo el máximo reclamo para una cita que se 
consolida año tras año.

JP

JP
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Sant Adrià Consulting
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 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m

Se entregan los premios del XII Concurso 
de Fotografía Rociera del CERCAT

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Alrededor de 100 per-

sonas se dieron cita en 
los jardines del Museu 
d’història de la immigra-
ció de Catalunya (MhiC) 
el pasado sábado 30 de 
junio en la entrega de los 
premios del XII Concurso 
de Fotografía Rociera del 
Centro de Estudios Rocie-
ros y Cultura Andaluza en 
Catalunya (CERCAT). 

En el acto estuvieron 
presentes el concejal de 
cultura del Ayuntamiento 
de Sant Adrià de Besòs, 
Juan Carlos Ramos, el 
presidente de la Federació 
Catalana de Fotografía, 
José Antonio Andrés 
Ferriz, la presidenta del 
Consejo General de Her-
mandades y Cofradías 
de la Archidiócesis de 
Barcelona, Teresa M. Co-
mellas, la presidenta de 
la Asociación de Mujeres 
Cofrades, Glòria Codina, 
el director del Secreta-
riado Diocesano de Co-
fradías y Hermandades 
de la Archidiócesis de 
Barcelona, Manuel Zamo-
ra, y la presidenta de la 
Coordinadora de Jóvenes 
Cofrades, Elena Zamora, 
entre otros. 

El acto comenzó, 
como es habitual, con 
una visita al vagón del 

Sevillano, que está ins-
talado en los jardines del 
MhiC y en cuyo interior se 
puede visitar una exposi-
ción sobre el fenómeno 
migratorio en Catalunya. 
Después de la visita se 
entregaron los premios. 
En la categoría “Romería 
del Rocío”, en la que José 
Reyes Belzunce, con su 
obra “Devoción 3”, logró 
el primer premio, dotado 
con 150 euros, diploma y 
la medalla de la Federació 
Catalana de Fotografia. 
Jordi Silva, con “Os re-
cibimos” consiguió el 
segundo premio (100 
euros y diploma), Jaume 
Bonallach con “Romería 
nocturna 3” el tercero 
(50 euros y diploma) y 
Paolo Rinelli el cuarto con 
“Juntos se superan las 
dificultades” (50 euros y 
diploma).

En la categoría “Ca-
talunya cofrade”, el gana-
dor fue Emilio Combalia, 
con “Catalunya cofrade 
2”, logrando así los 150 
euros, la medalla FCF 
y el diploma del primer 
premio. Agustín Padilla, 
con “No hay edad” logró 
el segundo (100 euros y 
diploma), Mari Sierra, con 
“Cofrade 3” el tercero (50 
euros y diploma), y José 
David Castán, con “Con-
traluz Jesús Nazareno” 
consiguió el cuarto (50 

euros y diploma).
En la categoría “Fe-

ria de Abril catalana”, 
se estableció un premio 
especial dotado con 100 
euros y diploma, que fue 
para Miguel López, con 
su fotografía “Coqueta”.

Una vez entregados 
los premios, los presen-
tes, tras la fotografía de 
familia, pudieron disfrutar 
de la actuación del grupo 
de sevillanas Carmen 
Caro. Además, se sor-
tearon entre todos los 
presentes dos paraguas 
de la marca Pagua.

Es va dur a terme als jardins del Museu d’història de la immigració de Catalunya amb la presència, entre d’altres, de l’alcalde adrianenc. 

JP

JP
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Farmàcies de torn - AGOST 2018

Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
Ho

rò
sc

op
 A

st
ro

lò
gi

c

Dimecres 1
Mar, 18
Dijous 2

Pi i Gibert, 66
Divendres 3

Via Trajana, 20 local 6
Dissabte 4

Av. Catalunya, 50
Diumenge 5

Gran Via CC, 26
Dilluns 6
Mar, 18

Dimarts 7
Pi i Gibert, 66
Dimecres 8

Via Trajana, 20 local 6
 Dijous 9

Av. Catalunya, 50
Divendres 10

Gran Via CC, 26
Dissabte 11

Mar, 18
Diumenge 12 
Pi i Gibert, 66

Dilluns 13
Via Trajana, 20 local 6

Dimarts 14
Av. Catalunya, 50

Dimecres 15
Gran Via CC, 26

Dijous 16
Av Fernández Márquez, 73-75

Divendres 17
Gran Via CC, 26

Dissabte 18
Avda. Catalunya, 92-94

 Diumenge 19
Avda. Platja, 82

Dilluns 20
Andreu Vidal, 2

Dimarts 21
Av Fernández Márquez, 73-75

 Dimecres 22
Gran Via CC, 26

Dijous 23
Avda. Catalunya, 92-94

Divendres 24
Avda. Platja, 82

Dissabte 25 
Andreu Vidal, 2
Diumenge 26

Av Fernández Márquez, 73-75
Dilluns 27

Gran Via CC, 26
Dimarts 28 

Avda. Catalunya, 92-94
Dimecres 29

Avda. Platja, 82
Dijous 30

Andreu Vidal, 2
Divendres 31

Av Fernández Márquez, 73-75

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
Has d’ordenar-te la teva vida, reestructurar el teu 
habitatge, crear nous objectius i sortir de la situació en 
la qual et trobes i això et farà gastar molta energia. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
En general, aquest mes estaràs refugiat molts estones 
en la teva llar, solament, reflexionant en veu alta sobre 
la teva vida i els teus fracassos. 

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
Quant a la teva vida personal i social, estaràs més 
tranquil per norma general, amb menys ansietat que de 
costum. Estaràs més relaxat i assossegat.

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
El terreny laboral porta ofertes i propostes laborals però 
fins que no estiguin signades, no donis gens per fet 
perquè tot podria canviar en qüestió de minuts. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
La teva vida personal i les teves relacions amb els altres seran 
d’allò més cridaner, a remarcar: comences una trasformación 
total la qual cosa et portarà a canviar d’amistats.
 
PEIXOS (20 febrer-20 març)
L’ocupació que comencis ara ja no canviarà fins que et 
retiris; has vingut a fer un treball i ara toca posar-se 
de debò a fer-ho.

ARIES  (21 març-20 abril)
Has d’estar molt despert i saber a tot moment què 
fer, dir o callar. És el mes de les oportunitats: tot va 
si pot ser per a tu.

TAURE  (21 abril-20 maig)
La teva vida anirà més folgada, els diners passarà a 
un segon pla. Fins ara, t’has dedicat a gastar molt per 
sobre de les teves possibilitats.      

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Comences un nou cicle, tot comença a veure’s des 
d’un altre angle. Ara hi haurà plans en parella, de dos, 
i buscaràs, entre altres, una nova casa.   

CRANC  (22  juny-23  juliol)
Quant a l’amor, deixa de dubtar. Si estàs en una nova 
relació, amb una nova parella, no pots seguir dubtant 
d’ella. Si esteu junts, és per alguna cosa.

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
A l’àrea laboral, tot anirà sobre rodes, com de costum. 
Aconseguiràs els teus objectius traçats, fins i tot els 
superaràs, els fruits els veuràs ràpidament. 

VERGE (24 agost-2 setembre)
Has d’ordenar-te la teva vida, reestructurar el teu 
habitatge, crear nous objectius i sortir de la situació en 
la qual et trobes i això et farà gastar molta energia. 






